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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ DE SEGUIMENT DE 

L’ACTUALITAT RELACIONADA AMB LA COVID-19 

Acta presa de la sessió ordinària del dia 25 de gener de 2022 

Hora de començament: 20:00 hores 

Lloc: per mitjans telemàtics 

 

Membres Assistents: 

 

- Sr. President, L’Alcalde, Sr. Víctor Llasera Alsina  

- Sra. Vocal Lydia Gerónimo i Guardiola (JxSVM) 

- Sra. Vocal Esther Padilla Enríquez (PSC) 

- Sr. Vocal Sergi Rabat Fajardo (Primàries) 

- Sra. Vocal Laia Sorribes Valls (ERC) 

- Sr. Vocal Benito Pérez González (C’s) 

- Sra. Vocal Maria Villalta Morro (9sv) 

- Sr. Vocal Francesc Guillem Molins (Regidor no adscrit) 

- Sr. Vocal Miquel Rovira Mariné (CUP) 

- Sr. Vocal Miquel Ángel Martínez i Camarasa (Regidor no adscrit) 

- Sr. Robert Subirón Olmos (Regidor no adscrit) 

- Sr. Vocal Cristian Garralaga Alonso (Regidor no adscrit) 

 

Secretària: 

 

- Montserrat Villagrasa Garcia, Aux. Tècnica de Sanitat, Salut Pública i 

Consum  

 

Obre sessió la Regidor de Sanitat i Salut Pública la Sra. Maria Villalta  per tractar 

els assumptes inclosos. 

   



 

 

Assumptes de la sessió 

 

PRIMER.  
 
SEGON.  
 
TERCER.  
 
QUART. 
 

LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA ANTERIOR. 
 

DADES DE LA COVID-19 A SANT VICENÇ DE MONTALT  
 
RESTRICCIONS ACTUALS. 
 
PRECS I PREGUNTES. 

 

 

Primer:  LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA ANTERIOR 

 

Es pregunta als assistents si estan d’acord en aprovar l’acta de la comissió 

celebrada el dia 20 de desembre a les 20.00 h. 

 

Es procedeix a la votació amb el següent resultat: 

 

Grup Nº vots VOT 

President 1 Sí 

JxSVM 2 Sí 

PSC 1 Sí 

Primàries 1 Sí 

ERC 1 Sí 

C’S 1 Sí 

9SV 1 Sí 

CUP 1 Sí 

Regidor no adscrit 

Sr. F. Guillem 

1 Sí 



 

 

Regidor no adscrit 

Sr. Miq. Àngel 

Martínez 

1 SÍ 

Regidor no adscrit 

Sr.  

Robert Subirón 

1 Sí 

Cristian Garralaga 

Alonso 

1 Sí 

 

S’acorda, per majoria, aprovar l’acta de la comissió celebrada el dia 20 de 

desembre a les 20.00 h. 

  

SEGON. DADES DE LA COVID-19 A SANT VICENÇ DE MONTALT 

La Regidora Maria Villalta informa els contagis estan baixant molt a poc a poc, 

s'ha passat d'una incidència molt alta com la resta del territori. Segons 

informacions aquesta variant afecta els joves i els infants. 

Els casos detectats a Sant Vicenç de Montalt no són casos greus, però s'estan 

incrementant les baixes per cuidar els infants. 



 

 

 

 

La Regidora presenta les dades de les vacunes:. 



 

 

 

Com s'observa a les diapositives seguim al 65% quan la mitjana del territori està 

al 80%, estem detectant diversos conflictes en l'Institut de partidaris i no partidaris. 

En aquests moments per la tercera dosis estan posant la moderna que es veu eu 

garanteix més durada de protecció. Però el que és preocupant és la gent que té 

símptomes persistents de la Covid.  

En el següent algoritme s'observa el tema de la dosi:  



 

 

  

La Regidora Maria Villalta informa del protocol de la gestió de quarantenes en 

educació infantil i primària, i en educació secundaria: 



 

 

 

 

 

TERCER: RESTRICCIONS ACTUALS. 



 

 

La Regidora Maria Villalta informa de les restriccions actuals: 

 

Activitats socials 

Es limiten al màxim les bombolles en, màxim 10 persones, tant a l’interior com a 

l’exterior i tant en l’àmbit privat com en l’àmbit públic. 

Cal evitar espais amb aglomeracions, especialment si són espais tancats. 

La mascareta és obligatòria sempre, excepte quan es duu a terme activitat física i 

en espais naturals com ara boscos o platges. 

S’especifica, a més, que s’haurà de fer servir el certificat COVID digital de la 

UE per accedir a zones interiors de restaurants, gimnasos i també per a visitants 

de residències de gent gran. 

 

Oci nocturn i sales de concert 

Tancament dels locals d’oci nocturn i sales de concert. 

Les sales de concert que permetin esdeveniments amb públic, aquest haurà de 

romandre assegut, amb un aforament del 70%. 

 

Empreses de serveis i comerços 

Empreses de serveis i comerç minorista, aforament del 70%. 

Garantir que es compleixin les mesures de prevenció (distància física, ús correcte 

de la mascareta, higiene de mans i ventilació adequada). Entrada esglaonada de 

públic. 

Els establiments oberts al públic podran estar oberts fins a les 22 hores màxim, 

excepte els establiments de serveis essencials, botigues de conveniència i 

establiments comercials annexos a benzineres. 

 

Restauració 

Aforament del 50% en zones interiors dels establiments d’hostaleria i restauració. 

Horari d'obertura fins a les 00:30 hores. 

A l’interior i a l’exterior de bars i restaurants, màxim 10 persones per taula. 

Distància d’1,5 metres entre taules. 



 

 

Mentre no es consumeix, s’ha de portar posada la mascareta en tot moment. 

Horari d'obertura fins a les 00:30 hores màxim. 

Caldrà utilitzar el certificat COVID digital de la UE. 

 

Cultura, oci i activitats recreatives 

Aforament del 100% a biblioteques, arxius, museus, sales d’exposicions, 

monuments i altres centres culturals. 

Aforament del 70% en cinemes, teatres, auditoris, circs de carpa i espais similars, 

parcs d’atraccions i equipaments cívics. 

Es recomana una ventilació reforçada en els espais tancats on es puguin 

concentrar més de 1.000 persones. 

Aforament del 50% a l’interior dels locals d’apostes, bingos, salons recreatius i de 

jocs. 

Horari d'obertura fins a les 00:30 hores màxim. 

 

Actes i cerimònies civils i religioses 

Sales de vetlla, enterraments, cerimònies fúnebres i altres cerimònies: 

Aforament al 70% en espais tancats i garantir la distància de seguretat i una 

ventilació adequada. 

Recomanació d'ajornar altres cerimònies (per exemple casaments i batejos) i 

reunions de culte. 

 

Treball 

Recomanar el teletreball i, en cas que sigui impossible, evitar reunir-s’hi per menjar 

o beure. 

Instaurar el teletreball a l’administració pública. 

Evitar viatjar en hores punta. Desplaçar-se preferiblement a peu o en bicicleta. 

En feines que requereixin activitat presencial, s’ha de garantir que es compleixin 

les mesures de prevenció (distància física, ús correcte de la mascareta, higiene 

de mans i ventilació adequada). 



 

 

Afavorir torns escalonats de treball, i l’entrada escalonada del públic en àmbits 

laborals en els quals es realitzi atenció directa al públic. 

 

Educació 

Recomanar l’ensenyament telemàtic en acadèmies, autoescoles i altres centres 

d’ensenyament no reglat. 

Les classes pràctiques podrien impartir-se de forma presencial a condició que es 

mantinguin les mesures de distància i higiene i prevenció. 

Adaptació de totes les activitats al nou Pla escolar per al curs 2021/2022. 

 

Esport 

Aforament del 70% en esdeveniments esportius professionals, així com activitats 

esportives no professionals o federades en espais interiors. 

Recomanació de les activitats grupals a l’exterior sempre que sigui possible. 

Curses i activitats exteriors, sortida esglaonada per mantenir la distància. 

Aforament del 70% en instal·lacions i equipaments esportius tancats com ara 

gimnasos, sales esportives i d’activitat física. 

Accés a gimnasos i centres on hi ha activitats físiques, certificat COVID digital de 

la UE obligatori. 

 

 

QUART: PRECS I PREGUNTES  

La regidora Maria Villalta informa que cada vegada és més difícil la disciplina de 

la mascareta, sobretot a les cases quan es reuneixen familiar o gent no convivent. 

 

El Regidor Francesc Guillem pregunta si és fàcil avisar dels casos positius en les 

farmàcies o 061, i sol·licita seria possible tenir les dades dels casos mensuals. 

La Regidora Laia Sorribes informa que ela va comunicar el positiu i al cap d'una 

hora ja tenia l'SMS amb les indicacions.  

 



 

 

El Regidor Benito Pérez pregunta sobre l'estat de les residències de Sant Vicenç 

de Montalt, informa que a la residència de la seva mare s'estan trobant amb molts 

problemes per substituir el personal de baixa.  

 

La Regidoria Maria Villalta informa que es fan PCR setmanals i la problemàtica de 

substituir les baixes està afectant a tots els sectors.  

 

El Regidor Francesc Guillem exposa que hagués estat bé convocar la comissió 

abans dels actes de Festa Major per poder decidir entre tots la viabilitat dels actes. 

Afirma que segur que s'ha complert amb totes les normes, però no considerava 

els actes segurs i sobretot després de veure a les xarxes socials municipals una 

fotografia amb la frase "el Cívic ple de gom a gom", el missatge no és l'adequat i 

espero que la fotografia no reflectís la realitat.  

 

La Regidora Laia Sorribes informa que es va complir amb l'aforament del 70% i 

que va ser inferior, pel fet que gent amb la reserva no va assistir.  

 

El Regidor també pregunta si seria possible tenir dades de les baixes municipals 

per Covid i si s'han pogut cobrir tots els llocs. 

  

La Regidora Lydia Gerónimo informa que a la Policia han tingut 6 baixes però està 

controlat. 

 

La Regidor Maria Villalta informa que a l'escola Bressol són baixes de setmana és 

a dir que cada setmana es posa una de baixa és difícil tenir la setmana amb l'equip 

complert. 

 

El Regidor Rober Subiron, explica que ell no va assistir alguns actes per 

precaució. Informa que quan va entregar les disfresses dels reis, 13 famílies no 

les van poder entregar per covid-19, i que potser hagués estat correcte convocar 



 

 

una comissió per decidir entre tots quins actes es podien fer, però entén que s'han 

seguit totes les mesures. 

 

La regidor Maria Villalta informa que a les carrosses es duia mascareta, el 

recorregut no era llarg i s'estava l'aire lliure i que es venia de festes de Nadal en 

familiar. Pels actes de Festa major es va anul·lar el ball i el vermut perquè són 

actes que no es podien fer per normativa i comportaven risc. 

 

L'Alcalde informa que no han fet més de què poguessin fer, sobretot s'ha obligat 

a portar mascareta, aforaments, ventilació.. i per aquest motiu ens hem posat gent 

en contra. 

 

La Regidor Laia Sorribes norma que es va anul·lar la Festa Jove perquè no es 

permetia ballar i el futbolí joves-avís pel risc que comportava.  

 

L'Alcalde informa que personal de l'administració que en cas de Covid fan 

teletreballar i s'està fent un gran esforç per continuar amb tots els serveis sense 

incidències. 

 

I no havent-hi més assumptes per tractar, la presidència declara acabada la sessió 

a les 21:00 hores, de la qual s'estén aquesta acta. 

 

Montserrat Villagrasa Garcia                               Vist i plau, 

Secretària de la Comissió    Víctor Llasera Alsina 

       President 

 

 


